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MOSČAN JANEZ ZAKOTNIK -
DRŽAVNI PRVAK V KOLE-
SARSTVU

Malo je taklh vztrajnih mlade-
ničev, ki vrtijo pedala samo za
šport. Premnogi se raje odločajo za
kaj drugega, lažjega, za šport ozi-
roma za panogo, ki ni tako za-
htevna. Eden tistih pa, ki z močjo
volje premagujejo še take oviie, je
Janez Zakotnik, dotna iz Zaloga. Ža
kratek pomenek sern ga ,,ujel" kar
na poti, ko se je piavkar vrnil s tek-

Janez Zakotnik s trenerjem
Zanoškarjem.

movanja v Italiji, pied tem pa iz
Alžirije.

Rojen?
2.junija 1950 v Ljubljani.
Kdaj si se začel ukvarjati s kole-

sarstvom?
Kolesariti sem začel leta 1967 pri

KKRogijjbljana.
Tvoji največji uspehi?
Leta 1968 sem bil mladinski

prvak Jugoslavije na kionometer tei
na pisti v Zagtebu, 3-krat sem bil
državni prvak v ekipni vožnji na
100 km, leta 1971 in 1972 sem bil

dvakrat prvi na balkaniadi (v Ro-
muniji in Bolgariji), sem osvojil prvo
mesto na dirki Alpe-Adria leta 1972
in nato naslov državnega prvaka za
leto 1972. Velik uspeh sem doživel
tudi na mediteranskih igjrah v mestu
Izmir (Turčija) s 3. mestom v ekipni
vožnji s KK Rog oziroma z repre-
zentanco Jugoslavije. Ne smem pa
seveda pozabiti nepozabnega
Muenchna z olimpiado, čeprav sem
tam doživel hud udarec, ki me je
stal boljše uvrstitve.

Koliko časa misliš še tekmovati?
To je odvisno od materialnih

možnosti. Zakotnik je namreč mladi
očka - in mu ni vseeno, kako mu
bo družina stala ob strani njegovih
uspehov ali neuspehov. Seveda pa
najmanj dve leti še vedno misli na
pedala, ker pravi, da njegov trenutek
še ni prišel.

Kaj misliš o razvoju špoita v naši
obeini?

Pesimist sem, ker današnja mla-
dina vse preveč vidi svojo dejavnost
pri manj zahtevnih športih, pri ko-
lesarstvu pa je potrebna predvscm
močna volja. Tisti, ki začnejo, po-
navadi odnehajo že po prvih me-
secih, mogoče zdrži kdo leto dni.

Kdo je po tvojem mnenju za-
služen za tvoje uspehe?

Zvone Zanoškar, trener državne
reprezentance in trener KK ROG.In
še bodica: Si bil kot član državnih
prvakov in olimpijec, državni kole-
sarski prvak za leto 1972, deležen
sprejema najboljših športnikov naše
obdine?

Odgovor je negativen. Poleg tega
pa je omenil - in tudi sami dobro
vemo - kako da je bUa telovadka
Težakova edina olimpijka iz naše
obcine. VILKO SLUGA


